# Back To Nature



#### Philosophy 設計理念

APAC stands for Aspect, Passion, Aesthetic and Creativity. These four attitudes are essentials of our designers. Workshop means encouragement of participation in every ideas and experiences to explore and achieve the best.

APAC隱喻四項設計師應該 擁有的態度,而這便是觀 點、激情、美學及創新; 工作坊則意謂推動團隊多 加參與於構思及體驗過 程,以發掘探索最優質的 方案並達至最佳的效果。



## apac

#### Recent Awards

Squarefoot Top 10 Interior Design Awards 2012





nterior design firm APAC Workshop Ltd, also known as APAC, established by Ken Fung in 2003. Fung has been a professional member of Hong Kong Interior Design Association (HKIDA) since 2005. Initially APAC focused on restaurants, shops, offices and private residences and other interior design projects in Hong Kong. In recent years however, APAC has expanded the spectrum of projects in its portfolio to include hotels, serviced apartments, clubhouses, architectural concept design, etc in Hong Kong and Macau.

APAC aims to explore and design with innovation and sustainability to create unique styles and spaces, revealing the life with playful. Impressive design combines smart space configuration with an eye for detail. Going further, our design anchors the distinctive features and ambience of space in the hope that it offers unique experiences and emotions to inhabitants. It is also important to APAC that places derive meaning and philosophy from experience - "dialogue" between people and place.

一建築設計有限公司(APAC)由設計師Ken Fung於2003年創辦,而他自2005年已成為香港室內設計協會(HKIDA)之專業會員。於開業初期,APAC專注於在港承接餐廳、商店、辦公室及私人住宅等之室內設計項目。然而,我們於近年已發展至承接香港及澳門的多元項目,當中包括酒店、服務式住宅、會所及建築概念設計。

APAC的目標旨於發掘創新和可持續發展的設計, 打造風格獨特的空間,展現充滿活力和趣味的生活方 式。令人印象深刻的設計是必須注重細節並融入智能 空間配置的;而進一步來說,便是令設計跟其特色與 風格相互呼應,讓居者能獲得獨特的體驗和感受。最 後,APAC認為很重要的便是從經驗中領悟設計的意義 和理念,而那就是人與空間的的連繫和「對話」。





### Project Highlight The Carmina 嘉名苑

"Subtle, comfortable and tasteful design elements instead of loud and luxurious."

The Carmina is located on Deep Water Bay Drive. The design aims to bring the view surrounding the building to enable a better integration of nature with the clubhouse of elegance and simplicity. Design theme focus on harmonize with nature. Subtle, comfortable and tasteful design elements instead of loud and luxurious. Not only users are able to experience our design through different senses but also a stylish lifestyle. The clubhouse consists of banquet room, reading room, children's play room, fitness room and dressing room facilities. For linking up between people and space, layout design minimizes the partition between individual space by using the ceiling features and wall decorations to recognize the area. It provides a visual communication between the zone and bring in the outdoor scenery. Using the characteristic, texture and colour of different material, through unique surface treatment in order to bring out the fine touching. Colour contrast to enhance the visual impact of the interior space. The natural light illuminate interior during daytime. Not only it provides a natural atmosphere, but also achieves energy-saving purpose for protecting the environment.



位處深水灣徑的嘉名苑,其會所 設計的目的在於揉合項目周遭的自然 景致與簡約優雅的元素。設計主題側 重於與自然相互協調,以巧妙的設計 手法,帶出舒適高雅的氛圍。住戶從 設計當中能夠感受到時尚的生活方 式,而會所的設施包括了宴會廳、閱 讀室、兒童遊樂室、健身室和更衣室 設施。為了將人與空間相互連接,布 局設計採用天花及牆壁的特色裝飾將 不同的空間劃分,把視野連繫起來, 並且伸延至戶外的景致。運用素材的 特點、質感和色調,以獨特的表層處 理方法,使觸感更為優秀。顏色的對 比提高內部空間的視覺衝擊力,而白 天的自然光則將室內空間照亮。除了 展示自然的氣息之外,同時也達到環 保的作用及節能的目的。

APAC Workshop Ltd.

www.apacworkshop.com Tel: +852 3427 3007

Tel: +852 3427 3007 Fax: +852 3427 3066

Email: info@apacworkshop.com Address: Rm1102, Connaught

Commercial Building, 185 Wanchai Road,

Wanchai, Hong Kong





Top 10 Interior



Squarefoot.com.hk很榮幸能於2012年11月15日於尖沙咀海港城太平 洋會舉行第二屆 "Top 10 Interior Design Awards 2012" ,我們希望 藉著此獎項,肯定及推廣室內設計,並與一眾設計師慶祝他們獲得的 成就。"Top 10 Interior Design Awards"之殊榮將頒贈予我們相信為專業及革新而努力不懈的一眾設計師及公司,並借此機會與各位分 享他們的設計靈感。本年度之得獎者以他們的優秀創意,帶領香港室 内設計行業走向國際及世界。再一次恭喜









Artwill Interior Design House Regina Kwok







Interior & Furniture Design Co. Ltd. **Alain Wong** comod



Lawrence Lau & Helen Siauw

LLSDESIGN&ASSOCIATES

Melanie Molenaar (International) Ltd. Melanie Molenaar

Netanie Moleraar CREATED BEAUTIFULLY



**Tenniel Tsang** PENETRALIS LIMITED



PplusP Designers Ltd. Wesley Liu

PPLUSP DESIGNERS



SamsonWong Design Group Ltd. Samson Wong



Success & Associate Engineering Co Ltd. Jacky Wu





#### 青請登入網頁

www.squarefoot.com.hk/interior-design-awards-2012/



### ① squarefoot.com.hk揀笔

Tel: (852) 3965 4300

Email: marketing@squarefoot.com.hk

